



Protokoll

Sammanträde med styrelsen för Västergötlands Orienteringsförbund

Nr 1 - 2019

Datum: 2019-01-28

Tid: 18:30

Plats: , Göteborg

Närvarande		Frånvarande	
Ledamöter	Johan Törnroth Pontus Karlsson Sofia Gustafsson Johanna Hallqvist	Ledamöter	Björn Öberg Johan Larsson Sofia Gumaelius
Suppleanter	Filip Karlsson Magnus Södervall	Konsulent	Hanna Nordlöf
Kanslist	Nina Olsson		
Konsulent	Bertil Åkesson		
Verksamhetsledare	Magnus Sundmark		

Innan mötet började fördes en diskussion med GOF-styrelse. Det började med en genomgång av de respektive organisationerna. GOF ställde frågan om Bertil kunde vara uttyrd av VOF likt Nina är. Nya avgiftssystemet, vad ska VOF rekommendera klubbarna att göra med efteranmälningsavgift på öppna banor? Kan vara bra att ha en gemensam policy? Kan vi samarbeta med Hitta ut, söka pengar gemensamt eller gemensam tryckning hos Idéprint i Borås? Sammanfattningsvis ett bra samtal och förslagsvis försöker vi få till ett möte liknande detta per år med fokus på samspel.

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas av ordförande Johan kl. 19:40.

§2 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att fastställa dagordningen.

§3 Val av protokolljusterare

Styrelsen beslutar

att utse Sofia Gustafsson till protokolljusterare.

§4 Föregående protokoll

Johan går igenom föregående protokoll.

Styrelsen beslutar

att lägga föregående protokoll till handlingarna.



§5 Styrelsens fokusarbete

Verksamhetsplan 2019 Johan presenterar förslaget för den nya verksamhetsplanen. En diskussion om utvecklingsresorna förs. Hur ska styrelsen arbeta med punkterna? En tidigarelagd styrelsehelg tas upp som förslag.

Styrelsen beslutar

att godkänna verksamhetsplanen

§6 Rapporter

Kartkommittén: Arbete med de nya kartskalorna, Ocad 2018, ny sprintnorm, Natt-sprinten den 9/11 fick dåligt betyg på kartan.

Tävlingskommittén: Natt-DM från i höstas som blev inställt, ett beslut har tagits i att Ske-ne SoIS får ta ut 50% avgift. GM vid kransmossen som Hestra arrangerar. Västgötamodellen uppdaterad för i år och kommer förmodligen uppdateras under året. Magnus visar upp en tävlingsöversikt för våren som ska bestämmas på nästa möte. Statistik från 2018 som kommer va med i verksamhetsberättelsen, antalet tävlande ungefär som föregående år. Inbjudan arrangemangsträffar 25/2 och 27/2. Nya funktionärer behövs till tävlingskommittén, helst kvinnor. Preo-DM under lång-DM-helgen i Skövde. Svenska cupen i Mtb-O i Tidaholm 17-18/8, även DM då?

Ungdomskommittén:

Filip om USM-truppen, nya ledare Albin Alsjö, Olle H, Alice Södervall. Ledarna ska ha upptakt på utbildningshelgen, schemat för året är klart. Även O-camp-ledarna ska vara med på utbildningshelgen. Konfirmationsledarna ska gå en utbildning i minibusskörning. En träningsdag med aktiv-gruppen 24/3, antagligen i Främmostad. GM 2019 i Borås.

Personal/kansli:

Personalmöte 7/2. IT-miljön funkar sådär, Hanna och Nina har fått göra ominstallation. Magnus visar upp en anställningsplan. Hanna på 85% sannolikt till VT20 och Bertil 50% samt 15% på Ungoteket.

§7 Projekt m.m.

Kretstränarprojekt:

60 000kr från idrottslyftet SOFT, lite oklart när det kommer igång.

Ungoteket:

Helhelg på utbildningshelgen, styrgruppsmöte på torsdag nästa vecka. Ungoteket riks behöver SOFT hjälp med. Dalarna har tillkommit som nytt distrikt i Ungoteket. En ny ansökan om 1,3 milj är inskickad.

Västgötatoppen:

Ctime är klart med nummerlappar, information börjar komma ut angående Västgötatoppen.



WOD 15-22/5:

World orientering day.

13.14-USM-VOJS:

Söka pengar genom drottslyftet?

§8 Sammankomster

Krets och områdesmöten: SDF konferens som Johan närvarade vid den 16/1. Det var en diskussion om remissförslag till riksidrottsmötet i Jönköping till våren, formen för att komma med i RF kan komma att ändras en hel del, det finns möjlighet att ge återkoppling. Andra halvan av konferensen innehöll en diskussion om jämställdhet. Detta mynnade ut i en samverkanskonferens 15-16/3 med VG IF.

Utbildningshelg: 2-3/2 i Vara. Bra anmälningssläge.

Krets- och områdesmöten: SKBG 5/11 V.SKBG 19/11, Borås har också haft sin.

Årsmöte: 6/3 i Vara. WOD talare och någon som presenterar arbetet med skolgårskarta från Trollhättan.

Arrangemangsträffar: 25/2 och 27/2 i Borås.

SOFTs Ungdomsledarträffar: Rapport om ungdomsidrott från SOFT.

VG IF Samverkanskonferens: 15-16/3 i Vänersborg, Nina sammordnar anmälningar.

§9 Beslutsärenden

Inga beslutsärenden.

§10 Ekonomi

Nina rapporterar. Resultatet landar idag på -14tkr, ett möte revisorerna på torsdag.

Årsavgifter: Johan presenterar det nya förslaget för årsavgifter där förslaget är att höja avgifterna något.

Styrelsen beslutar

att godkänna resultatet för 2018.

att föreslå för årsmötet de nya förslaget på årsavgifter.

§11 PR-media

Nyhetsbrev

498 personer fick det senaste nyhetsbrevet från VOF och 298 personer har öppnat brevet. Förra



brevet hade 503/293.

Facebook

636 personer gillar i dagsläget i förbundets Facebook-sida. Det är en ökning med 3 personer sedan förra mötet.

Twitter

97 personer följer i dagsläget förbundets Twitterkonto. Det är en ökning med 2 personer sedan förra mötet.

Instagram

381 personer följer i dagsläget förbundets Instagramkonto. Det är en ökning med 12 personer sedan förra mötet.

Marknadsplan: Magnus presenterar ett förslag för en marknadsplan. Innefattar "Ledare" från styrelsemedlemmarna, fler "inför-inlägg", regelbundenhet med #merskärmtid, reportage från VOF's verksamhet och tydligare "vem gör vad när".

Profilering VOF: Väst och T-shirt finns levererade. Vilket tryck som ska till diskuteras fortfarande.

#Merskärmtid: Tanken är att det är en tagg som VOF ska försöka sprida. Styrelsen får i hemläxa att komma med förslag om vad vi ska använda den till.

Hemsidan: SOFT har ändrat hemsidan med ett nytt reklamfält därför den ser konstig ut just nu.

§12 Skrivelser att behandla

Inga skrivelser att behandla

§13 Övriga frågor

HBTQ-certifiering: Inget nytt sedan sist. Johan L föreslår att styrelsen ser till att alla funktionärer i VOF får utbildning från RFSL. Efter diskussion beslutar styrelsen att vänta in eventuella utbildningar från SISU.

Årsberättelsen 2018: Årsberättelsen är snart klar.

Föreningsutveckling: OK Skogsstjärnan avböjer arrangemang av DM. Ska vi förekomma föreningar för att undvika fler föreningar att tappa organisationen? Styrelsen tycker det är något vi kan jobba med.

§14 Nästa möte

Årsmöte 6/3

Konstituerande möte 25/3 i Skene. Pontus bokar in.



Styrelseprotokoll VOF 2018-01-28
VÄSTERGÖTLANDS ORIENTERINGSFÖRBUND
Gustav Adolfs gata 49. 541 45 Skövde.
magnus.vof@westgotasport.se
www.svenskorientering.se/vastergotland

§15 Mötets avslutande

Johan avslutar mötet kl. 21:40.



Styrelseprotokoll VOF 2018-01-28
VÄSTERGÖTLANDS ORIENTERINGSFÖRBUND
Gustav Adolfs gata 49. 541 45 Skövde.
magnus.vof@westgotasport.se
www.svenskorientering.se/vastergotland

Vid protokollet

Justeras

PONTUS KARLSSON
Sekreterare

JOHAN TÖRNROTH
Ordförande

SOFIA GUSTAFSSON
Protokolljusterare